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Stadepladser, retningslinjer i høring

Bestyrelserne i de tre erhvervsforeninger har drøftet indholdet af det fremsendte materiale, herunder det 
udarbejdede forslag til fremtidige retningslinjer.

Set fra foreningernes side, er der ikke behov for ændringer i den hidtidige praksis, som vi derfor principielt 
ønsker bibeholdt. 

Uanset, hvilken løsning, der vælges, lægger vi især vægt på at der fortsat skal ske betaling for benyttelse. 
Dette af hensyn til det eksisterende forretningsliv, som vil betragte ”gratis”, som konkurrenceforvridende, 
men også for at sikre en vis seriøsitet blandt stadeholderne.

Erhvervsforeningerne ønsker gerne et blomstrende, varieret udbud, men har ikke mandskab til at sikre at 
regulativ m.v. overholdes.

Vi synes, det er en god ide med elektronisk anmeldelse, men ønsker tilknyttet et batalingsmodul. Det vil 
endvidere være en god ide at foreningerne får indsigt heri, således at vi løbende kan se, hvem og hvad, vi 
får besøg af.

De hidtidige fleksible regler i forbindelse med større – ikke kommercielle events, hvor erhvervsforeningerne 
har det samlede ansvar for udvalg og placering ønskes videreført.
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